
            MESTO BREZNO – KOMISIA PRE VEREJNÝ  
            PORIADOK A RIEŠENIE PROBLÉMOV  
            S NEPRISPÔSOBIVÝMI OBČANMI 
              Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 

ZÁPIS č. 04/2018 
zo zasadnutia komisie pre verejný poriadok a riešenie problémov s neprispôsobivými 

občanmi pri MsZ Brezno konaného dňa  19.04. 2018  na Mestskom úrade Brezno 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí neoddeliteľnú súčasť zápisu  
 

Členovia komisie: 
Predseda komisie: Ing. Vladimír Strmeň 
Členovia komisie: Viliam Hláčik, Ing. Jozef Brveník, Igor Muco, Michal Medveď, Marián  
                               Kupka, npor. Marek Kirdaj  
 
 
Sekretár komisie:  Katarína Križianová 
 
Ospravedlnený:     Ing. Milan Kováčik, JUDr. Marián Holý 
 
 
Neprítomní: 
  
Ostatní prítomní: 
podľa prezenčnej listiny 
 
Komisia bola uznášaniaschopná  
 
Rokovanie viedol:  Ing. Vladimír Strmeň, predseda komisie pre verejný poriadok a riešenie 
problémov s neprispôsobivými občanmi (ďalej len „komisia“). 
 
 
Program:  Program porady bol doručený na pozvánke, na návrh prítomných členov 

komisie bol program porady zmenený a doplnený a to nasledovne: 
 

1. Otvorenie 
2. Kontrola plnenia uznesení            
3. Všeobecné informácie zo zasadnutia MsZ dňa 28.03. 2018 
4. Sťažnosť Ing. Laurinca s manž. na rušenie nočného kľudu a obťažovanie nadmieru 

primeraným pomerom 
5. Rôzne 
6. Záver 

 
 

Číslo spisu: Brezno 
2018-17/13 20.04. 2018  
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Bod č. 1/ 
Otvorenie 
Zasadnutie komisie otvoril predseda  Ing. Vladimír Strmeň a privítal všetkých prítomných, 
ktorých oboznámil s programom zasadnutia. 
 
Bod č. 2/ 
Kontrola plnenia uznesení  
Uznesenia komisie sú splnené. 
 
Bod č. 3/ 
Všeobecné informácie zo zasadnutia MsZ dňa 28.03. 2018 
Predseda poskytol informácie zo zasadnutia MsZ. 
 
Bod č. 4/ 
Sťažnosť Ing. Laurinca s manž. na rušenie nočného kľudu a obťažovanie nadmieru 
primeraným pomerom 

Komisia obdržala od p. primátora mesta na riešenie sťažnosť Ing. Laurinca a MUDr. 
Laurinc Wolframovej na rušenie nočného kľudu a obťažovanie nadmieru primeraným 
pomerom čiernym psom z rodinného domu Vrbová 3. 

Zasadnutia komisie sa nezúčastnili sťažovatelia s tým, že poslali predsedovi komisie 
mail, kde sa vyjadrili, že sťažnosť poslali na riešenie primátorovi a nie komisii. Zasadnutia sa 
z pracovných dôvodov nezúčastnia.  

Zasadnutia komisie sa zúčastnila majiteľka čierneho psa p. Dekrétová Mária, ktorá 
v úvodnom slove vyjadrila poľutovanie, že sťažovateľa Ing. Laurinca bývajúceho cca 2 roky 
v susedstve nepozná a namiesto toho, aby prišiel za ňou so svojim problémom vypisuje 
sťažnosti vedeniu mesta. Privítala by osobné stretnutie, na ktorom by si vyjasnili skutočnosti 
ohľadne štekania psov a nemuseli byť na pretrase pred celým mestom. K sťažnosti sa 
vyjadrila, že jej čierny pes – 14 ročná fena novofundlandskeho psa a mladá fena kaukazského 
psa štekajú primeraným štekotom len, keď majú na to dôvod a to v prípade prechádzania pred 
alebo poza dom rómskymi spoluobčanmi, keď prechádzajú ľudia z práce alebo do práce. Nie 
je to štekot neustáli ako uvádzajú sťažovatelia, ale primeraný podľa situácie. Psy chová na 
ochranu svojho majetku, pretože býva v lokalite, kde je to nevyhnutné, psy sú zaočkované 
a riadne prihlásené na MsÚ. Je pravda, že časté štekanie počuť v denných aj v nočných 
hodinách, ale jedná sa o psov p. Majchúta, ktorý je jej priamy sused. Niekedy šteká aj pes 
ďalšieho suseda p. Pančíka. Je pre ňu záhadou, ako môžu sťažovatelia, ktorí bývajú cca 200 m 
vedieť, že šteká iba jej čierny pes. 

Komisia sťažnosť prerokovala bez prijatia uznesenia a zápis bude poslaný p. 
primátorovi mesta a p. prednostovi MsÚ. 
 
Bod č. 5/ 
Rôzne 
Najbližšie zasadnutie komisie dňa 10.05. 2018 sa uskutoční v útulku Tuláčik a na MsP za 
účelom pozretia nového kamerového systému. 
P. Muco informoval náčelníka MsP o veľkom neporiadku na Lesnej č. 9, kde žije 
neprispôsobivá rómska rodina z Čierneho Balogu a svojim správaním a konaním narúša 
verejný poriadok.   
Odpoveď Ing. Jána Fedora, náčelníka MsP – v najbližších dňoch pôjde situáciu preveriť. 
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Bod č. 6/ 
Záver 
Po prerokovaní bodov programu predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a o 17:00 
h. ukončil zasadnutie komisie.  
 
 
 
 
 
Podpis        Podpis    
Ing. Vladimír Strmeň                                 Katarína Križianová           
predseda komisie                                                                  sekretár komisie 
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